

Contract No. HY/2018/02
Central Kowloon Route – Kai Tak East
27 July 2022

CKR-KTE Project participated in the Lo Pan Rice Campaign 2022

“Lo Pan Patron’s Day”, on the 13th day of the 6th month of every Lunar year, is an important festival to the construction industry. Organised by The Construction Industry Sports & Volunteering Programme (CISVP), the Lo Pan Rice Campaign aims at encouraging industry practitioners’ participation in volunteering services during the annual Lo Pan Service Month to carry forward the spirit of Master Lo Pan.

To inherit the spirit of the Lo Pan, the master Chinese Engineer, CKR-KTE Project Team joined hands with the Hong Kong Sheng Kung Hui Tung Chung Integrated Services to distribute meal boxes and goodie bags for the grassroots on 27 July 2022.

The goodie bags were voluntarily funded and prepared by the members of the KTE Project Team with blessings and love for the needy, which were distributed to more than 100 low-income families by the representatives of the KTE Project Team.

「中九龍幹線」—「啟德東工程」參與「建造業魯班飯行動」
向基層派發「魯班飯」及愛心福袋

每年農曆六月十三日是「魯班先師誕」是建造業的重要節日。建造業運動及義工計劃組織（CISVP）每年推行「魯班服務月」，鼓勵業界積極組織或參與不同的義工服務，宏揚魯班師傅的精神。

為承傳魯班先師的精神，「中九龍幹線」— 啟德東工程團隊於 2022 年 7 月 27 日參與了「建造業魯班飯行動」，聯同香港聖公會東涌綜合服務中心向基層人士派發「魯班飯」及愛心福袋。

啟德東工程團隊自發募捐及包裝了超過 100 個愛心福袋，並由團隊代表向基層家庭派發及送上祝福。



